
Naše vrste smo
strnili okrog SZDL

Konec aprila so na Starem
Vodmatu sklicali tretjo konfe-
renco krajevne organizacije
SZDL. Clani so se zbrali z na-
menom, da pregledajo delo or-
ganizacije v preteklem mandat-
nem obdobju. kritično ocenijo
uspehe in neuspehe in si v os-
novnih črtah zastavijo nadalj-
nje naloge. Na konferenci sta
bila tudi sekretar občinske kon-
ference SZDL Stefan Praznik in
delegat mestne konf erence SZDL
Milan Fabjančič.

Obračun dela je podal dose-
danji predsednik krajevne kon-
ference SZDL Lojze Cepuš. V
njem je poudaril vlogo sociali-
stične zveze, ki kot najširša
družbenopolitična osnova sa-
moupravljanja združuje delov-
ne ljudi in občane ter si pri-
zadeva za uresničevanje njiho-
vih interesov. V organizaciji
SZDL bomo lahko uspešno op-
ravljali svoje politične naloge
le, če bomo osnove našega dela
črpali iz dokumentov »SZDL
danes«; programirati in postav-
ljati si moramo le realne cilje,
take, ki so tudi neposreden in-
teres članstva SZDL in obča-
nov. Pri tem pa ne sme biti
pritiska na članstvo, ampak le
težnja k največji možni enotno-
sti političnih ciljev in akcij
SZDL. Med svoje naloge so
Vodmatčani zastavili tudi pove-
čanje vpliva najnaprednejših
hotenj delavcev in občanov za
družbeni razvoj. V našem dele-

gatskem sistemu je treba utrdi-
ti tak delegatski odnos, ki bi
v zadostni meri vzpodbujal in
uveljavljal interese v bazi, v
krajevni skupnosti, v delovni
organizaciji Ln v samouprav-
nih interesnih skupnostih.

Na koftferenci so izvolili tudi
nove izvršilne organe. Ob tej
priložnosti so poudarili, da bo
moral novi odbor tudi najti in
opredeliti pot, po kateri se bo-
do oblikovala stališča baze, in
tudi povedati, o katerih vpraša-
njih bodo občani odločali ne-
posredno in kdaj prek svojih
političnih organov.

Že vsa leta neprestano pov-
sod poudarjamo, da je potreb-
no tesno sodelovanje med druž-
benopolitičnimi organizacijami,
ki pa še vedno ni tako, kot bi
moralo biti. Na Starem Vodma-
tu pa se kljub vsemu lahko po-
hvalijo, da so se družbenopoli-
tične organizacije že strnile ok-
rog socialistične zveze in tako
sedaj skupno rešujejo vse več-
je gospodarske in politične pro-
bleme. Še vedno pa dajejo pre-
malo pobud tisti občani, ki ni-
so v izvršilnih odborih te ali
one organizacije. Na konferen-
ci pa so tudi razpravljali o ti-
stih šestih odstotkih občanov
na vodmatskem območju, ki ni-
so vključeni v SZDL. Treba bo
najti pravi način, da jih priteg-
nejo k delu.

Med razpravo so ugotovili, da
so storili velik korak naprej

pri obveščanju občanov. Začeli
so izdajati svoje glasilo »Vod-
matski vestnik«, danespadelu-
jejo prek občinskega glasila
»Dogovori«. Vseskozi so se za-
vedali, da mora biti občan o
vsem obveščen, če hočemo, da
bodo sodelovali pri reševanju
vseh perečih problemov. Poleg
sodelovanja v občinskem glasi-
lu so organizirali vrsto javnih
razprav, med katerimi so zelo
uspele razprave o spremembah
republiške nstave, pogovor o
mednarodnem položaju Jugo-
slavije, organizirali pa so tudi
razprave o uvedbi referenduma
itd.

Na terenu Starega Vodmata
je pet delovnih organizacij, s
katerimi pa ni take povezave,
kot bi si jo želeli. O gospodar-
skih problemih teh bodo v pri-
hodnje morali več razpravljati
in se nasploh tesneje povezati
s podjetji.

Navzoči so izvolili tudi nove
predstavnike za naslednji dve
leti. Izvršni odbor sestavljajo:
doc. dr. Pranc Kozjek, Meta
Bajec, Marjan Dragan, Marta
Sladič, Herman Bole, Marija
Orožin, Olga Košak, Mara Fa-
bjančič, Metka čanžek, Denis
Žust in Stane Majcen. Novi
predsednik krajevne organiza-
cije SZDL je postal doc. dr.
Franc Kozjek.


